
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 5. december 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål I
Hvad er ministerens holdning til, at både lufthavnsanalytikere og aktieanalytikere vurde-
rer, at prisen, som staten har betalt for aktierne i Københavns Lufthavn, er så høj, at 
staten betaler markant mere pr. indtjeningskrone, end hvad værdien er i nogle af verdens 
mest ombejlede selskaber? Der henvises til artiklen ”Eksperter undrer sig over pris: ”Helt 
uden for kategori”” bragt i Børsen den 5. december 2024. Der henvises endvidere til FIU 
alm. del - bilag 47.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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